
A Felügyelőbizottság jelentése

1. A Felügyelőbizottság jelentése a Diákszövetség 2024. évi működéséről 

A  Felügyelőbizottság  a  Diákszövetség  2024.  évi  működését  a  jogszabályokkal  és  az

Alapszabállyal  összhangban  lévőnek  találta.  A  Diákszövetség  vezető  szervei  (Közgyűlés,

Választmány, Elnökség) az előírásoknak megfelelően tartották meg üléseiket és hozták meg a

hatáskörükbe  tartozó  döntéseket.  A korábbi  Alapszabály-módosítás  lehetővé  tette,  hogy a

választmányi és elnökségi ülések online formában kerüljenek megtartásra, valamint az email

útján történő határozathozatalt. A határozathozatal szabályosan történt, a Felügyelőbizottság a

munkájához  szükséges  információkat  és  dokumentumokat  megkapta,  az  Elnökség

elektronikus levelezését  folyamatosan nyomon követte.   Mindemellett  a felügyelőbizottság

javasolja,  hogy  a  nagyobb  transzparencia  és  a  határozatok  dokumentálása  és

utánkövethetősége  érdekében  az  ülésen  és  az  email  útján  hozott  határozatok  kerüljenek

rögzítésre egy egységes, folyamatosan aktualizált határozatok tárában.

A  tagság  felé  fennálló  tájékoztatási  kötelezettségének  az  Elnökség  az  egyesületi

dokumentumok honlapon való publikálásával tett eleget. 

Összességében  a  Felügyelőbizottság  a  Diákszövetség  2024.  évi  működését  jogszerűnek,

rendezettnek és a közhasznú célokkal összhangban lévőnek találta.

2. A Felügyelőbizottság véleménye a 2024-es évről készült Pénzügyi Beszámolóról

A Felügyelőbizottság  áttekintette  a  2024-es  évről  készült  Pénzügyi  Beszámolót,  amely  a

Választmány  a  2024.  május  10-i  ülésére  került  beterjesztésre.  A  rendelkezésére  álló

összefoglaló adatok alapján – azok számszaki helyességét feltételezve – az FB megállapította,

hogy  a  2024.  év  költségvetése  közel  795  ezer  forintos  többletet  mutatott  (a  tervezett

mintegy kétmillió forintos többlethez képest).  Továbbra is kihívást jelent a tagdíjbevételek

szinten tartása. 

Összességében a Felügyelőbizottság a 2024-es beszámolót elfogadását javasolja.



3. A Felügyelő Bizottság véleménye a 2025. évre készült Pénzügyi Tervről

A  Felügyelő  Bizottság  áttekintette  a  2025.  évre  készített  Pénzügyi  Tervet.  A  2025-ös

költségvetést nagyjából bázis alapú tervezés jellemzi. A Diákszövetség tervezett költségvetése

alig 320 ezer forintos töblettel számol, amit a felügyelőbizottság elfogadhatónak tart. 

Az elmúlt évek tapasztalatait figyemebe véve a tagdíjbevételek emelését továbbra is célszerű

napirenden tartani  valamint  az egyszerű  online  fizetési  lehetőségeket  (e-mailben kiküldött

linkre  klikkelve  történő  fizetést)  feltérképezni.  Egy-egy  ilyen  tranzakció  költsége  messze

meghaladhatja az elérhető tagdíj-bevétel emelést.

Összességében a felügyelőbizottság a Diákszövetség céljaival összhangban látja a 2025-ös

pénzügyi tervet, ezért a Felügyelő Bizottság a pénzügyi terv elfogadását javasolja.
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